
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

9-2014 

Dato 

5. november  2014 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig. Karen Kjær, Lone Varming. Michael Thomsen. Per Birkmose. Rikke Løhr. Pernille 

Kjellberg. Bo Søndergård. Camilla fra Elevrådet og George Bachous 
Fraværende Næste møde (tid/sted) 

4/12-14, kl. 19.00 

 

OBS: 17.30 er der "rundvisning" på skolen - vi mødes i Personalerummet 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.00 – 19.20 

2 I, D • SFO 

Geoge Bachous deltager for at fortæller om status i skolens SFO. 

 

 

BS, alle 19.20 – 19.50 

3 I, D • Trivsel og miljø (såfremt teknikken fungerer) 

Punktet er overført fra sidste møde, hvor PK ikke havde mulighed 

for at vise elevernes trivselsundersøgelse. 

 

 

alle 19.50  - 20.05 

4 I, D • Kvalitetsrapport 

Skolernes kvalitetsrapport kommer forventeligt i høring i tiden 

mellem dette og næste skolebestyrelsesmøde. Hvordan får vi lavet 

et høringssvar?  

 

 

BS, alle 20.05 - 20.20 

5 D • Skole/hjem-samarbejde (bilag) 

Samarbejdet diskuteres årligt 

BS,alle 20.20-20.45 

6 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 20.45– 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt 

 

Punkt 1: 

Elevrådet:  

Et udvalg arbejder på antimobbepolitik. Fokus på elevers sprogbrug. 

3 elever skal til landskonference i DSE. 

SB vil gerne have elevrådet til at hjælpe med at få elever til at gå den rigtige vej ind på skolen.  



 

Personalet: 

BS gennemgik resultaterne af sin spørgeskemaundersøgelse om evaluering af reformstarten i tirsdags. Det 

er svært at få tiden til at slå til.  

Tiden med børnene er fin, og de fleste elever virker glade.  

Dejligt med æbler til lærerens dag. 

MED-udvalget: 

Intet møde siden sidst. 

Formanden: 

Per og Bo tager til repræsentantsskabsmøde i Skole og Forældre. 

Per: Tak for indsatsen i forbindelse med Kys og Kør. 

Ledelsen: 

Det går stærkt.  

BS har skrevet novemberbrev til forældrene. 

PE kigger herud på mandag. Det går fremad. 

Nye lærere er startet efter efterårsferien. Vi mangler en endnu.  

Kulturpakker igen i år for alle elever. 

Inklusionsmedarbejderne er kommet godt i gang. PPR er underbemandet i øjeblikket. 

Møde afholdt om indeklimaproblemerne. Michael deltog sammen med BS. Det kniber efterhånden med 

tålmodighed vedr. indeklimaet.  

 

Punkt 2: 

George fortalte om SFO. 

Pt. 192 børn og 14 medarbejdere plus en PA-elev og en praktikant i SFO-en.  

SFO-tiden er afkortet med reformen, og pædagogerne underviser nu i skolen. Det har været en stor 

udfordring. Der har været en del sygefravær blandt personalet. 

0.-2. kl. holder til i Høng SFO og Stjernehuset. 3.-6. kl. holder til i Laden. 

Der er tilbud om værksteder hver dag.  

SFO-personalet er nu færdiguddannet  og dermed har vi DGI-certificeret SFO. Dette er også en fordel i 

bevægelsestimerne. 

Pædagogerne underviser i læsebånd, Puls, understøttende undervisning og lektiecafé. 

Pædagoger og lærere er blevet meget bedre til at samarbejde.  

Der er afholdt møder i grundskolen vedr. indsatsen omkring lektiecafé. Det skal der også findes tid til i 

overbygningen. 

Tilbuddet for 5.-6. kl. er politisk besluttet for et år. Der er ikke mulighed for at lave aftensklub eller lign. 

Bo fortæller, at der er en idégruppe i gang vedr. aftentilbud til børn og unge.  

 

Punkt 3: 

PK gennemgik resultaterne af elevernes årlige undervisningsmiljøundersøgelse. Høng Skole lægger sig 

meget tæt op ad landsgennemsnittet i det meste. Det er en forbedring fra forrige års undersøgelse. 

 

Punkt 4:  

Kvalitetsrapporten kommer i høring om et øjeblik.  

Per, Brian og BS laver udkast og mailer rundt. 

 

Punkt 5: 

De eksisterende principper blev drøftet. 

Det er relevant at overveje, om der skal stå noget om tidspunkter for skole-hjem-samtaler og 

forældremøder. 

Der bør også stå noget om samarbejdet mellem klasselærer og forældreråd og klassearrangementer i 

henhold til den nye arbejdstidslov for lærerne. 

BS skriver udkast til principper inden for de nye rammer til det næste møde. 

 

Punkt 6: 

Bo: Kursusdag for skolebestyrelser i lørdags. Bo og Rikke deltog. Interessant med input om positiv 

omtale i forhold til skolen. Bo kunne godt tænke sig, at SB arbejdede videre med det.  

SB har besluttet på sidste møde at sammensætte et skriv til forældre mv. Bo er tovholder på projektet. 



 

Rikke: En forælder fra Løve har henvendt sig, om der kan arrangeres samarbejde i 6. kl., så eleverne kan 

lære hinanden at kende. Camilla foreslår en fælles trivselsdag for alle kommende elever.  

BS: Skolen har fået nyt administrationsprogram. 

BS: Punkt til næste gang: Henvendelse fra Jørn Noe om mulighed for kor. 

Næste møde er "julefrokost" for SB. 

HUSK: at ændre kontakforældrefolderen! 


